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El Sr. Sales Muñoz diu que voldria que fóra extensiu a tots els països 
inclòs fora d’Espanya.

El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que el motiu de 
l’abstenció és perquè pareix curta de plantejaments i limita a un curt 
número d’emissores i voldrien fer extensiu a totes les emissores de ràdio 
i televisió de la Unió Europea.

13é. pROpOSTA D’ACORD SOBRE GESTIÓ DE RSU NOmENADA 
“GEISERBOx”. El Sr. Alcalde  presenta al Ple la següent PROPOSTA 
D’ACORD:

ANTECEDENTS
L’Ajuntament de Benicarló, amb la Cia. Biotermia SA i Ambiensys 
Environement Technologies han preparat, i presentat públicament, una 
proposta de gestió de Residus Sòlids Urbans basada en una tecnologia 
de separació de materials anomenada GEISERBOX, que es caracteritza 
bàsicament per:

Trituració de les escombraries / higienització amb vapor d’aigua en un 1. 
autoclau / secat / triatge.
Valorització de pràcticament el 100% : metalls, no metalls, plàstics 2. 
lleugers, PVC, vidres, inerts, biomassa. . Sense emissions al sòl, i a l’aire, 
sense olors.. Garantia de compliment de tots els objectius normatius 
actuals o futurs : Llei 11/1997, RD 1481/2001 sobre biodegradables, 
RD 252/2006 sobre envasos, etc.
Reducció del cost d’inversió del Pla Zonal de Residus de la Zona 1: 3. 
sobre els 18 M €.
Reducció del canon previst pel Pla Zonal de Residus de la Zona 1: de 4. 
90-100€/ton a 30-45€/ton.
Reversió econòmica per la venda dels subproductes.5. 
No necessita abocador.6. 
Posada en funcionament en un any.7. 

El Sr. Cuenca, regidor de Medi Ambient de l’Ajuntament de Benicarló, 
va tractar d’introduir la presentació de la proposta a l’ordre del dia de 
la darrera reunió del Consorci del Pla Zonal 1, el dia 19/12/2008, sense 
èxit. No ho van posar ni en precs i preguntes. Per tant, quasi tots els 
membres del consorci de Residus Urbans de la Zona 1 desconeixen este 
projecte.

A la vista de la situació, demanem els següents

ACORDS:

1. L’Ajuntament de les Coves de Vinromà demana que el Consorci de 
RSU de la Zona 1, faja un estudi a fons d’este projecte que es presenta 
com una SOLUCIÓ COMPLETA, INTEGRADA, SENSE ABOCADOR.
2. Es faja arribar a tots els Ajuntaments de les poblacions que formen 
part del Consorci, copia del funcionament del projecte GEISERBOX, per 
que tots siguen coneixedors d’este projecte, i resultat de l’estudi del 
Consorci, en un temps breu.
3. Que el Consorci de RSU de la Zona 1, faja un estudi de viabilitat i 
un estudi jurídic, de les condicions del rescat de la concessió. Ambdós 
informes per traslladar-los a tots els Ajuntaments de les poblacions que 
conformen el Consorci, Diputació de Castelló i Conselleria de Medi 
Ambient.

Sotmessa la proposta a votació s’aprova per cinc vots a favor, del 
Sr. Alcalde i el grup JNP,  i quatre abstencions dels regidors del Grup 
Popular.

El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que el consorci del 
pla zonal de residus de la Zona I ja s’ha pronunciat i hi  ha  un acord de 
continuar amb la tecnologia de la planta de Cervera, i que l’ajuntament 
de les Coves pertany a eixe consorci i que el grup JNP canvia el seu 
discurs quan governe i que este tipus d’instal·lacions és el que va 
portar al JNP al govern municipal, i són necessàries, si el PP haguera 
presentat esta  proposta hagueren tingut problemes per arribar a la porta 
i creuen que els votants del JNP no saben lo que han presentat el ple, 
perquè la tecnologia GEISERBOX és de l’empresa AMBIENSYS i llig la 
definició que fa la pròpia empresa de la seua tasca, i és un mètode que 
es complementa amb altres tecnologies en processos de valorització 
energètica aportant un alt poder calorífic, i que això vol dir incineradors, 
i la mateixa empresa fa un esquema i a la fi per a cremar els residus, 
i que el residus zero no existeixen. Que la conclusió que fa la mateixa 
empresa és que els residus s’incineren. Que la mateixa empresa ho diu, 
que després de tot del dit i fet recolzen una part important d’incineració 
i això és paradoxal.

El Sr. Alcalde diu que no li cau la cara de vergonya i està orgullós de tot 
el que ha fet fins ara i que el Sr. Zaragozà Muñoz continua essent un 
demagog. També comenta que la Plataforma i el JNP van rebutjar un 
abocador de residus tòxics i perillosos, que res ha de veure  amb un 
abocador de residus urbans, i van recolzar a la plataforma de Càlig en 

contra de la ubicació de l’abocador 
de Cervera perquè els terrenys on 
anava, s’està demostrant ara, que 
no són els adequats. El Sr. Alcalde 
continua dient que pareix ser que 
el Sr. Zaragozà no ha escoltat bé 
els acords i li’ls torna a repetir. El 
Sr. Alcalde diu que el JNP el que 
demana en aquesta proposta 
d’acord és que el Consorci de 
RSU de la Zona 1, faja un estudi 
a fons d’este projecte que es 
presenta com una SOLUCIÓ 
COMPLETA, INTEGRADA, SENSE 
ABOCADOR. 

Que es faja arribar a tots els 
Ajuntaments de les poblacions que 
formen part del Consorci, còpia 
del funcionament del projecte 


